
 

SPF Seniorerna Horredsbygden. 

Protokoll fört vid konstituerande styrelsemöte 2023-02-09. 

§ 1 Bengt öppnar mötet och hälsar alla välkomna. Ett speciellt välkommen riktades till Leif 

Sternfeldt som ny styrelseledamot. 

§ 2 Ingela omvaldes till sekreterare. 

§ 3 Alla var närvarande: Bengt Carlsson, Bertil Johansson, Elenor Båtsman, Gerd Wenander, 

Ingela Ottosson, Ingrid Kallin, Kurt Hult, Leif Sternfeldt och Rolf Hermansson. 

§ 4 Ingrid valdes till justeringsperson. 

§ 5 Dagordningen godkändes. 

§ 6 Vi gick igenom föregående protokoll från 12 jan. och lade det till handlingarna. 

§ 7 Elenor redovisade senaste ekonomiska resultaten. Vi har ett + på 2856:- under senaste 

perioden. Elenor vill få fakturor från Horreds IF gällande hyror tidigare. Vi diskuterade det 

nya lottpriset och enades om att fortsätta så. Inkörningsproblem trolig orsak till litet minus. 

§ 8 Vi var mycket nöjda med årsmötet som samlade 82 personer. Minnesstunden blev värdig 

och bra. 

§ 9 Ingrid omvaldes till vice ordförande. 

§ 10 Elenor omvaldes som kassör. 

§ 11 Som firmatecknare valdes var för sig 451007-5791 Bengt Carlsson och 561116-8526 

Elenor Båtsman. 

§ 12 Bengt valdes som ansvarig för hemsidan. 

§ 13 Bengt valdes som pressreferent. 

§ 14 Information om Bidragsansökningar:  Till Marks kommun skickas ansökan om Förenings 

bidrag(grund- och lokalbidrag) senast 2 mån. efter årsmötet.  Kommunalt aktivitetsstöd till 

boule och styrelsemöte ansöks senast 15 feb och 15 okt. Sponsorsersättning på 5000.- får vi i 

början på året . Vi kan möjligen få nytt bidrag från Socialstyrelsen. Elenor och Leif 

undersöker vidare. 



§ 15 Medlemsinfo: Åke Pettersson har återinträtt och Margareta och Hasse Andersson är 

nya medlemmar = 162 medlemmar och 5 vänmedlemmar. 

§ 16 Rapportörer till Vuxenskolan är Bengt, Ingrid , Rolf, Ingela och Lena Hult. 

§ 17 Vi beslöt att fortsätta att stötta IFK Öxnevalla med 1000:-  för lån av lokal även om de 

inte begärt något. 

§ 18 Ersättningslistan uppdaterades. 

§ 19 Övriga frågor:  Bengt undersöker mer om  att få någon från Varbergs Sparbank till 

lunchmötet 4 maj. Elenor har problem med att använda Medlemsregistret vilket irriterar. 

§ 20 Nästa möte hålls på Hedevallen 13 april. 

§ 21 Bengt tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 
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Ingela Ottosson  Bengt Carlsson   Ingrid Kallin 

Sekreterare   Ordförande   Justerare 

 


